

www.tjhengrui.cn 天津市恒瑞塑胶机械有限公司

HENGRUI®

天津市恒瑞塑胶机械有限公司

Tianjin Hengrui Plastic Machinery Co., Ltd 中国天津市北辰科技园区景明路5号 Add: 300409, No. 5 Jingming Rd., Beichen Hi-Tech Industrial Park, Tianjin, PR China

TEL : +86 22 2697 6731 FAX : +86 22 2697 6736

Mail: hengrui2007@gmail.com

公司简介・Brief Introduction of the Company



天津市恒瑞塑胶机械有限公司成 立于1994年,占地面积约1.4万平方 米。拥有各种机加工设备60余台套。 主要从事塑料板片材及相关机械辅助 设备的设计和制造。公司现有员工 100余人,其中工程设计人员20人, 公司50%以上的职工从事塑料机械制 造的时间在12-30年以上,每年可生 产20条以上大型生产线。

本公司的主要产品包括:PC薄膜/片材生产线、APET/PETG透明片材生产线、板材生产线、多 层共挤阻隔片材生产线、五层共挤流延膜生产线、全自动塑料薄膜收卷机、高精度切断机等产品。

出产的设备适用于制造和加工各种塑料原料,如:PP/PE/PS/PC/PET/PVC/ABS等。成品厚度 0.02-30mm,宽度可达3m以上。片材和薄膜主要用于食品包装、工业包装、文具用品及电子等行 业;板材主要用于家电、家具、汽车、建筑、化工等行业。

恒瑞公司出产的设备销往海外及全国各地,国内:浙江,广州,江苏,福建,上海、北京等地 区。海外:英国、俄罗斯、瑞典、日本、印尼、马来西亚、台湾等地区。国内部分用户:喜之郎集 团、亲亲股份有限公司、天津育新、上海上福、东莞高富达、青岛旭域、中央化学公司、北京双健公 司、西安双健、拓普勒公司、东莞万塑成、上海广盛公司、深圳新协力、芜湖弘瑞、苏州尚善、东材 科技、美宝龙等企业。

我们生产的设备在调试后开机率可达90%以上,而且连续运行极少故障,售后服务让用户无后 顾之忧。





恒瑞机械



Tianjin HENGRUI Plastic Machinery Co. Ltd (hereinafter to be referred as Tianjin HENGRUI Company) is a private stock company, which locates in Beichen Hi-Tech Industrial Park, Tianjin city. Tianjin HENGRUI Company was founded in 1994 and covers an area of 1.4 million square meters. There are various kinds of machining equipments, which are about 30 sets. Tianjin HENGRUI Company is engaged in designing and making plastic film/sheet/board line and auxiliary equipments. There are about 100 staffs in the company. Twenty of them are engineers and 50 per cent of them have been engaging in plastic manufacture for 12~30 years. Annual output more than 20 lines.

Main products: PC film/sheet line; APET/PETG transparent sheet/board line; multi-layer co-extrusion barrier sheet line; Five-layer cast film line; full-automatic film winder; high precision cutter and etc.

The machine can be used to produce various kinds of plastic material, such as PP/PE/PS/PC/PET/PVC/ABS and etc. Thickness: 0.02-30mm; width: \geq 3m. The sheet and film are mainly used to food packaging, industrial packaging, stationary, and electronics industry. The board is mainly used to household electrical appliances, furniture, auto, building, chemical industry and etc.

HENGRUI machines have been sold to nationwide and worldwide. Nationwide: mainly Zhejiang, Guangzhou, Jiangsu, Fujian, Shanghai, Beijing Worldwide: mainly Britain, Russia, Sweden, Japan, Indonesia, Malaysia, Customers: SOSNOVSKAGROPROMTEKHNIKA

> SWEDEN EDSTROEM-SCANLITO AB SWEDEN EDSTROEM-LAGERBLAD SOJITZ PLA-NET CORPORATION INDONESIA PT. STARLIGHT PRIME THERMOPLAS AEROPLAS (UK)LTD



The rate of success of HENGRUI machines could be 90%. Low fault, and best after-sale service. The goal of HENGRUI people is offering top-ranking machines and good after-sale service to the customers. Credibility and integrity are our principles.







PC片材生产线

该类生产线用于生产PC透明片材及PC功能性片材,多用 于汽车工业和电子、电器工业,现在也用于防护面罩、 安全帽等方面。 制品宽度:800-1250mm;厚度:0.15-1mm; 产量:400-600kg/hr

PC Plastic Sheet Line

It is used to produce PC transparent sheet and PC functional sheet, for auto industry, electronic industry, electrical equipment industry, face shield, safety helmet and etc. Width: 800-1250mm; thickness: 0.15-1mm; capacity: 400-600kg/hr



我们的目标是: 为用户提供一流的设备、一流的服务。





多层共挤生产线

该类生产线用于挤出生产复合的功能性片材。如五层或 七层PP阻隔片材,用于食品保鲜包装容器;三层PS导电 片材,用于电子包装;四层PS片材,用于酸奶包装。

Multi-layer Co-extrusion Plastic Sheet Line

It is used to produce compound functional sheet, such as five or seven layer PP barrier sheet for food fresh packaging; three layer PS conductive sheet for electronic packaging; four layer PS sheet for yogurt packaging.

The rate of success of HENGRUI machines could be 90%. Low fault, and best after-sale service. The goal of HENGRUI people is offering top-ranking machines and good after-sale service to the customers. Credibility and integrity are our principles.

www.tjhengrui.cn







PET片材生产线

该类设备适用于APET和PETG塑料片材的生产,可生产单 层、双层和三层的复合挤出片材。有单螺杆挤出生产线, 也有双螺杆挤出生产线。 制品宽度:600-1300mm;厚度:0.12-2mm; 挤出能力:300-1000kg/hr。

PET Plastic Sheet Line

It is used to produce APET/PETG plastic sheet, monolayer, two-layer or three-layer compound sheet. There is single screw and twin screw sheet line. Width: 600-1300mm; thickness: 0.12-2mm; capacity: 300-1000kg/hr







多层流延膜生产线

该生产线主要用于多层阻隔膜的生产,通常为三层和五 层,多用于食品包装。 制品宽度:1600-3000mm;厚度:0.08-0.2mm; 产量:200-600kg/hr

Multi-layer Cast Film Line

It is used to produce multi-layer barrier film. Generally, it is three and five layer, for food packaging. Width: 1600-3000mm; thickness: 0.08-0.2mm; capacity: 200-600kg/hr

The rate of success of HENGRUI machines could be 90%. Low fault, and best after-sale service. The goal of HENGRUI people is offering top-ranking machines and good after-sale service to the customers. Credibility and integrity are our principles.

www.tjhengrui.cn

PMMA板材生产线

该设备专用于生产PMMA塑料板材,制品宽度:1000-2200mm;厚度:0.5-10mm;长度在大于850mm 有效范围内任意设定;挤出量500-1000kg/hr。

PMMA Plastic Board Line

It is used to produce PMMA plastic board. Width: 1000-2200mm; thickness: 0.5-10mm; length: ≥850mm; capacity: 500-1000kg/hr







HENGRUI







聚烯烃塑料板材生产线

该类生产线可生产聚烯烃类塑料的各种板材,如PE, PP, PS, ABS等塑料板材。 制品宽度1000-2200mm;厚度1-15mm。

Polyolefin Plastic Board Line

It is used to produce polyolefin board, such as PE, PP, PS, ABS and etc. Width: 1000-2200mm; thickness: 1-15mm

The rate of success of HENGRUI machines could be 90%. Low fault, and best after-sale service. The goal of HENGRUI people is offering top-ranking machines and good after-sale service to the customers. Credibility and integrity are our principles.

www.tjhengrui.cn







PVC地板生产线

该生产线主要用于火车车厢地板、汽车车厢地板,地板表 面可以做成光面或是各种花纹,还可以用作防水卷材。 制品宽度:3250mm;厚度:1-8mm; 挤出量可达1200kg/hr

PVC Floor Sheet Line

It is mainly used to produce the floor sheet of train and car. The sheet surface can be glossy or any other decorative pattern. And it also can be water-proof sheet. Width: 3250mm; thickness: 1-8mm; capacity: 1200kg/hr







全自动收卷机

全自动收卷机可作为独立单元销售。该机器可自动计 长、自动切断、自动换卷、收卷整齐,可解决较高线速 度时人工换卷不便的问题。 主要用于PP, PE, PS, PET等片材的卷取。 适用制品宽度:600-2000mm;厚度:0.1-2mm (不同的材料卷取的最大厚度不同)

Multi-layer Co-extrusion Plastic Sheet Line

It can be sold independently. Calculate length automatically, cut automatically, change the roll automatically. The final roll is even and fine. It is convenient for changing the roll at high linear speed. It is mainly used to reel PP, PE, PS, PET sheet. Width: 600-2000mm; thickness: 0.1-2mm (the thickness depend on different material)

The rate of success of HENGRUI machines could be 90%. Low fault, and best after-sale service. The goal of HENGRUI people is offering top-ranking machines and good after-sale service to the customers. Credibility and integrity are our principles.

11/12

www.tjhengrui.cn







片材及边料在线破碎机

该类设备分两种,一种是整幅宽的片材直接破碎; 另一种是切下的边料在线破碎。

Sheet and Edge Material Crusher

Two kinds: one is for the whole sheet, crushed directly; the other is for the cutting edges, crushed on line









全自动切断机

该设备为高精度自动切断机,适用于PP, HIPS, PE, PVC, PET, ABS等塑料制品,自动计长,自动计数。 制品宽度:可根据用户要求定制; 厚度:0.2-2mm。

Full-automatic Cutter

It is high precision full-automatic cutter, which is used for PP, HIPS, PE, PVC, PET, ABS. Automatic counting (length and number). Width: customer made; thickness: 0.2-2mm

The rate of success of HENGRUI machines could be 90%. Low fault, and best after-sale service. The goal of HENGRUI people is offering top-ranking machines and good after-sale service to the customers. Credibility and integrity are our principles.